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Številka: 031-0006/2022 

Datum: 4. 10. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
5. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Krmelj, 

ki je bila v četrtek, 31. 8. 2023, ob 18. uri, v prostorih Galerije, Krmelj 54 

 

Prisotni člani sveta: 

Klementina Žvar, Primož Berk, Iztok Fister, Edvard Jankovič, Marta Karlič, Andrej Klenovšek, 

Matej Končina, Bojan Zorc, Andraž Zupančič   

 

Odsotni:  

/ 

 

Ostali prisotni: 

Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe  

Marja Zidarič, višja svetovalka splošne službe 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Klementina Žvar, predsednica sveta KS Krmelj. 

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Krmelj. Svet KS Krmelj je bil sklepčen.  

 

Predsedujoča pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 
2.   Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje sveta z dne 7. 6. 2023. 
3.   Kategorizacija občinskih cest in sprejem sklepa o spremembah kategorizacije občinskih cest. 
4.   Razpis za zbiranje predlogov za dobitnike priznanj Občine Sevnica za leto 2023. 
5.   Predlogi za dobitnike priznanj KS Krmelj in organizacija praznika KS.  
6.   Obravnava predloga za spremembo števila volilnih enot.  
7.   Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov.  
8.   Razno.  
 

Dopolnitev ni. Razprave ni.  
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SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj je sprejel predlagani dnevni red za 5. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Krmelj. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje sveta z dne 7. 6. 2023. 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva.  

 

Pripomb na zapisnik ni. Predsednica naredi povzetek razprave in sprejetih sklepov iz pretekle 

seje.  

 

SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj je potrdil zapisnik 4. redne seje sveta z dne 7. 6. 

2023. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad3 

Kategorizacija občinskih cest in sprejem sklepa o spremembah kategorizacije občinskih 

cest 

 

Krajevna skupnost Krmelj je s strani Občine Sevnica prejela poziv za podajo predlogov za 

kategorizacijo občinskih cest. Rok za podajo predlogov je 29. 9. 2023.  

 

Občina je že prejela pobudo za kategorizacijo javne poti na Stražberku, pobudnica je Fani Kovač. 

Predlaga, da se pot, ki je pot, ki je že asfaltirana mimo njene hiše, v polovičnem kategorizira (mimo 

Brlogar) kot javna pot, polovica pa ostane nekategorizirana.  

 

Nadalje je bila prejeta pobuda za prekategorizacijo ceste JP 596014 Ulčnik–Goveji Dol–Hinjce–

Ogorevke–Šentjanž (Keber) v lokalno cesto. Gre za pomembno obvozno cesto.  

 

Prejeta je bila tudi pobuda Nevenke Flajs za priključitev oziroma kategorizacijo makadamske poti 

v javno pot Brezje–Ogorelke, ki se priključi na JP Hinjce–Ogorelke.  

 

Prejeta je bila še pobuda za kategorizacijo ceste Senčar proti Športnem parku Krmelj.  

 

In nazadnje predlog za kategorizacijo dostopne poti iz državne ceste do Jereb Erman Marko in do 

Kovač Majde v javno pot.  

 

Predsednica poda predloge na glasovanje.  
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SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj soglaša z vsemi prejetimi predlogi za spremembe 

kategorizacije občinskih cest in sicer: 

• kategorizacija javne poti na Stražberku (parc. št. 1608/2 k.o. Pijavice), če se cesta 

kategorizira v celoti, 

• prekategorizacija ceste JP 596014 Ulčnik–Goveji Dol–Hinjce–Ogorevke–Šentjanž 

(Keber) v lokalno cesto, 

• kategorizacijo makadamske poti Brezje–Ogorelke v javno pot,  

• kategorizacija ceste Senčar proti Športnem parku Krmelj,  

• kategorizacija dostopne poti iz državne ceste do Jereb Erman Marko in do Kovač 

Majde v javno pot. 

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

Druge razprave ni.  

 

 

Ad4 

Razpis za zbiranje predlogov za dobitnike priznanj Občine Sevnica za leto 2023 

 

Predsednica pozove k predlogom.  

 

Predlogov ni. Razprave ni.  

 

 

Ad5 

Predlogi za dobitnike priznanj KS Krmelj in organizacija praznika KS 

 

Svet Krajevne skupnosti Krmelj predlaga Stanka Markoviča iz Polja pri Tržišču za prejemnika 

priznanja sveta krajevne skupnosti. Obrazložitev bo predložena naknadno.  

 

Predsednica nato prisotnim poda informacije glede organizacije slovesnosti ob krajevnem 

prazniku: dogodek je predviden za 20. oktober ob 18. uri. Predsednica izpostavi, da mora vsak 

član sveta krajevne skupnosti prispevati k realizaciji dogodka skladno s svojimi zmožnostmi, hkrati 

pa se pričakuje, da aktivno sodelujejo s predlogi glede dogodka.  

 

Andraž Župančič predlaga imenovanje odbora za prireditve. 

 

Predsednica pove, da je nosilec programa OŠ Krmelj. Tradicionalno se organizira tudi pohod. 

Primož Berk pove, da je na dan praznika tradicionalno teniški turnir. Podan je predlog, da ni oboje 

na isti dan, vsekakor pa se lahko organizira teden praznovanj. Nevenka Flajs bo oblikovala letak 

in koledar dogodkov. Predsednica pa ima namen v kratkem sklicati vse deležnike in jih povabiti k 

sodelovanju. V nadaljevanju poudari, da se lahko praznik krajevne skupnosti poveže s kakšno 

pomembno obletnico in pozove člane sveta, da podajo predloge.  
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Primož Berk pove, da letos mineva 90 let od zapisa prvega teniškega igrišča v Krmelju. Po 

pregledu fotografij v prostoru je ugotovljeno, da bo 90. obletnica naslednje leto.  

 

Nadalje teče razprava glede pogostitve po uradnem delu prireditve.  

 

Primož Berka zanima, kakšna je bila praksa do sedaj. Predsednica pove, da so se precej 

dogovarjali, med drugim tudi to, kdo bo točil vino. Marta Karlič pove, da je bilo lani zelo dobro 

izpeljano, res pa je, da takšen dogodek terja organizacijo in tudi finančna sredstva. Edvard 

Jankovič predlaga otvoritev prostorov Kolonije.  

V sklepnem delu razprave predsednica izpostavi, da se pričakuje prisotnost članov sveta na 

dogodkih v počastitev krajevnega praznika.  

 

 

Ad6 

Obravnava predloga za spremembo števila volilnih enot 

 

Občina Sevnica je pozvala Krajevno skupnost Krmelj, da sprejme stališče glede predloga za 

spremembo števila volilnih enot.  

 

Predsednica poda oblikovano stališče na glasovanje.  

 

SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Krmelj je sprejel naslednje stališče glede predloga za 

spremembo števila volilnih enot: soglašajo s predlogom spremembe iz dveh volilnih enot 

v eno volilno enoto v Krmelju brez spremembe števila kandidatov.  

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad7 

Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov 

 

 

Predsednica predstavi stanje glede financ oziroma tekočega proračuna. Po posameznih 

postavkah navede porabo in sklene, da proračunske rezerve ni več veliko.  

 

Nadalje člane sveta obvesti o sestanku v Gabrijelah glede izravnave terena pod cerkvijo, da bo 

parkiranje manj težavno. Predsednica pove, da je poravnava terena in zamenjava robnikov 

začasna rešitev.  

 

Nato pove, da še ni prejela opredelitve stroškov za betoniranje klopi okoli bajerja in v športnem 

parku in za ureditev pešpoti okoli bajerja.  

 

V kratkem bosta v prostor umeščena stebrička za preprečevanje parkiranja na brežini ob novem 

parkirišču v Krmelju.  
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Primož Berk predlaga postavitev prometnega ogledala v Gabrijelah pod cerkvijo. Gre za nevaren 

odsek, pobuda je bila na Občino Sevnica posredovana že večkrat.  

 

Podana je pobuda za podstavke za ekološki otok pri Športnem parku Krmelj.  

Marta Karlič predlaga, da Svet KS Krmelj poda seznam predlogov za postavitev novih ekoloških 

otokov in zabojnikov za smeti.  

Člani sveta so podali naslednje predloge: 

- nov ekološki otok v Govejem Dolu, 

- nov ekološki otok v Brezjah (podstavki so že), 

- nov ekološki otok pri Gasilskem domu Krmelj, 

- Na lokaciji »Nova hiša«, Krmelj 88, postavitev dodatnega zabojnika za papir, 

- Na lokaciji spodnji Krmelj pri oglasni deski (nasproti Papež) postavitev dodatnega 

zabojnika za mešane odpadke, 

- Na lokaciji pod cerkvijo v Gabrijelah (pri koritu) postavitev dodatnega zabojnika za papir in 

za mešane odpadke, 

- Na lokaciji odcep za Gabrijele 44 postavitev dodatnega zabojnika za mešane odpadke in 

popravilo enega od obstoječih, 

- Na lokaciji Športni park Krmelj postavitev podstavkov za obstoječi ekološki otok.  

 

Marta Karlič se javi, da bo zbrala vse predloge in jih posredovala na Komunalo Sevnica. 

 

Druge razprave ni. 

 

Ad8 

Razno 

Predsednica pove, da je za gradnjo novih mostov v Krmelju znan izvajalec, to je podjetje Gradnje 

d. o. o. iz Boštanja. Primož Berka zanima, kako je z lastništvom zemljišč na območju gradnje 

mostu v industrijsko cono, kajti če je zemljišče zasebno ni smotrno bremeniti občinskega 

proračuna. V kolikor je javna pot naj se ne zapira, kajti sedaj se popoldan zapira.  

 

Primoža Berka zanima še, zakaj se javno parkirišče pri podjetju REM zapira.  

 

Andrej Klenovšek pove, da je košnja javnih površin v Krmelju večni problem. Podoba javnih 

prostorov ni zgledna, zdi se, da je povsod drugje prioriteta za košnjo, razen v Krmelju ne. Več kot 

2 meseca nihče ni pokosil športnega parka. Neurejeno je bilo tudi, ko se je v Krmelju mudila 

ocenjevalna komisija Turistične zveze Slovenije.  

 

Predsednica pove, da je neprestano izpostavljala problematiko košnje. Krmelj ima največ javnih 

površin, zato ne razume, zakaj je organizacija košnje takšna kot je. Na letošnje stanje je močno 

vplivalo tudi vreme. Visoka trava je dopustna na travnikih, drugje pa ne. Izpostavljeno je, da je 

imela KS v preteklosti svojega vzdrževalca. Prav bi bilo, da bi vsak krajan skladno s svojimi 

zmožnostmi prispeval k urejenosti površin v kraju. Temu so namenjene čistilne akcije, lahko pa bi 

organizirali tudi vsakoletno delovno akcijo za ureditev kraja.  

 

Nadalje je potekala razprava še glede odstranitve kupa, kjer se nabirajo smeti (pri bajerju).  
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Primož Berk pove, da so bili balinarji zelo aktivni, prosijo pa, da se na obstoječi kandelaber 

rokometnega igrišča namesti luč, da lahko prižgejo samo to luč, ne pa celotno igrišče. Tenisači 

imajo luči, potreben je monter.  

 

Druge razprave ni.  

 

Seja je bila zaključena ob 18:58  

 

Zapisala:         

Neža Nemec                     

Višja svetovalka splošne službe  

 

Klementina Žvar 

predsednica  

Sveta Krajevne skupnosti Krmelj 

 


